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Zápis č. 6
z jednání Zastupitelstva města Mnichovo Hradiště, které se uskutečnilo

dne 11. 12. 2023 od 17:00 hodin v/na sál ZŠ Studentská

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.
Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení.

Přítomni: Bc. Martin Bígl, Mgr. Jiří Bína, Ing. Pavel Břicháček, Mgr. Vladimír Čermák, Jan Čížek DiS., Luboš
Dvořáček, Jiří Havel, Bc. Aleš Janatka, Ondřej Knobloch, Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D., Ing. Jan Mareš, Mgr.
Terezie Nohýnková, František Ouředník, Ing. Jiří Plíhal, Mgr. Soňa Razáková, Václav Rylich, Bc. Edita
Řezáčová, PhDr. Lenka Sosnovcová, Mgr. Vendula Šeflová
Omluveni: Lenka Dutková, Ing. Karel Maděra, Bc. Hana Otáhalová, Jaroslav Trpkoš
Pracovníci městského úřadu: Alena Kandráčová, Ing. Pavel Král, Bc. Stanislava Picková, Mgr. Jan Podlipský,
Zdeněk Sieber, Ing. Václav Veselý
Tajemník: Mgr. Kamila Galetková
Zapisovatel: Jitka Libichová
Ověřovatelé zápisu: František Ouředník, Bc. Edita Řezáčová
Návrhová komise: Luboš Dvořáček, Jiří Havel

Program jednání:

1 - Volba návrhové komise
2 - Jmenování ověřovatelů zápisu
3 - Schválení programu jednání
4 - Zpráva o činnosti rady města
5 - Zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a územní plánování
6 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů k pozemku p. č. 2628/102 v k. ú. Mnichovo
Hradiště - Salabka
7 - Převody nemovitostí - žádost o prodej části pozemku p. č. st. 118 v k. ú. Olšina - nové projednání
8 - Poskytnutí individuální dotace na rok 2024 pro KLUB Mn. Hradiště s.r.o
9 - Žádost o mimořádný finanční dar MSK
10 - Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 6/2023
11 - Návrh rozpočtu na rok 2024
12 - Stanovení mimořádných odměn předsedům komisí rady, výborů zastupitelstva města, členům rady a
uvolněným zastupitelům
13 - Smlouva o spolupráci na projektu „Cyklostezka Greenway Jizera, úsek Loukov, hranice kraje – Bakov nad
Jizerou“
14 - Aktualizace Dotačního programu města pro rok 2024
15 - Žádost o uzavření Dohody o společném školském obvodu
16 - Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství
17 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství (legislativní
úpravy a výše poplatku za odpady od 01.01.2024)
18 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů (legislativní úpravy od 01.01.2024)
19 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství (legislativní úpravy a
úprava sazeb od 01.01.2024)
20 - Proč Hradiště potřebuje novou knihovnu
21 - Udělení ceny města Mnichovo Hradiště za rok 2023
22 - Různé
23 - Interpelace občanů

1 - Volba návrhové komise - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:
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Na začátku každého jednání zastupitelstva města je třeba zvolit návrhovou komisi.
Na členy návrhové komise dnešního jednání zastupitelstva města jsou navrženi:

Luboš Dvořáček,
Jiří Havel.

usnesení č. 127/2023 - volí

Zastupitelstvo města volí návrhovou komisi ve složení: Luboš Dvořáček a Jiří Havel.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 17 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, A. Janatka, O. Knobloch, O. Lochman, J.
Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová),
Proti: 0, Zdrželo se: 2 (L. Dvořáček, J. Havel)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

2 - Jmenování ověřovatelů zápisu - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Na začátku každého jednání zastupitelstva města je třeba jmenovat ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Na
ověřovatele zápisu z dnešního jednání zastupitelstva města jsou navrženi:

František Ouředník,
Bc. Edita Řezáčová.

usnesení č. 128/2023 - j m e n u j e

Zastupitelstvo města jmenuje ověřovatele zápisu ve složení: František Ouředník a Bc. Edita Řezáčová.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 17 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, L. Sosnovcová, V. Šeflová),
Proti: 0, Zdrželo se: 2 (F. Ouředník, E. Řezáčová)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

3 - Schválení programu jednání - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Návrh programu dnešního jednání je připojen v příloze.

Přílohy:
Příloha č. 1: Pozvanka_zasedani_6.pdf

usnesení č. 129/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje návrh programu dnešního jednání:

Program:
1 - Volba návrhové komise
2 - Jmenování ověřovatelů zápisu
3 - Schválení programu jednání
4 - Zpráva o činnosti rady města
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5 - Zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a územní plánování
6 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů k pozemku p. č. 2628/102 v k. ú. Mnichovo
Hradiště - Salabka
7 - Převody nemovitostí - žádost o prodej části pozemku p. č. st. 118 v k. ú. Olšina - nové projednání
8 - Poskytnutí individuální dotace na rok 2024 pro KLUB Mn. Hradiště s.r.o
9 - Žádost o mimořádný finanční dar MSK
10 - Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 6/2023
11 - Návrh rozpočtu na rok 2024
12 - Stanovení mimořádných odměn předsedům komisí rady, výborů zastupitelstva města, členům rady a
uvolněným zastupitelům
13 - Smlouva o spolupráci na projektu „Cyklostezka Greenway Jizera, úsek Loukov, hranice kraje – Bakov nad
Jizerou“
14 - Aktualizace Dotačního programu města pro rok 2024
15 - Žádost o uzavření Dohody o společném školském obvodu
16 - Obecně závazná vyhláška o nakládání s odpady
17 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství (legislativní
úpravy a výše poplatku za odpady od 01.01.2024)
18 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů (legislativní úpravy od 01.01.2024)
19 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství (legislativní úpravy a
úprava sazeb od 01.01.2024)
20 - Proč Hradiště potřebuje novou knihovnu
21 - Udělení ceny města Mnichovo Hradiště za rok 2023
22 - Různé
23 - Interpelace občanů

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání přišli: František Ouředník
Během jednání odešli: František Ouředník

4 - Zpráva o činnosti rady města - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Rada  města  v  době  od  jednání  zastupitelstva  města  konaného  06.11.2023  zasedala  k  dnešnímu  dni
(30.11.2023) v těchto termínech: 13.11.2023  a 27.11.2023.
Další plánované zasedání rady města se uskuteční 04.12.2023.
Členům zastupitelstva, kteří nejsou členy rady města, jsou z jednotlivých zasedání rady města dávány přehledy
usnesení do datového skladu bezprostředně po jejich vyhotovení. Dále jsou usnesení zveřejňována na webu
města.

Přílohy:
Příloha č. 1: Prehled.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal (viz záznam: 0:8:20 - 0:12:51)

usnesení č. 130/2023 - b e r e  n a  v ě d o m í

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti rady města za uplynulé období od 06.11.2023 do
11.12.2023.



4/25

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

5 - Zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a územní plánování -
předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Na každém jednání  zastupitelstva  města  jsou  jejich  předsedy  předkládány  zprávy  z  Kontrolního  výboru,
Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a územní plánování.

Diskuze: Ing. Břicháček, Havel, Ing. Mareš. Ing. Plíhal (viz záznam: 0:12:56 - 0:16:05)

usnesení č. 131/2023 - b e r e  n a  v ě d o m í

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a
územní plánování.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

6 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů k pozemku p. č. 2628/102 v k. ú.
Mnichovo Hradiště - Salabka - předkládá: Zdeněk Sieber

Důvodová zpráva:

Níže uvedenou záležitost projednalo zastupitelstvo města na svém jednání dne 06.11.2023. Zastupitelstvo
města v této záležitosti nepřijalo usnesení. Odbor KH informoval žadatele o výsledku jednání, přičemž žadatel
vyjádřil své přesvědčení a trvá na své nabídce za odkup pozemku ve výši 680 Kč/m2. Žadatel z níže uvedených
důvodů nemůže akceptovat požadovanou cenu ve výši 2.000 Kč/m2. Pokud dohoda o prodeji zaužívané části
pozemku nebude možná, bude se žadatel domáhat svého práva vydržení pozemku. Případné důkazní břemeno
v soudním řízení pak ponese město a bude v této záležitosti muset prokazovat, že žadatel o přeplocení věděl - v
tuto chvíli žádné takové důkazy k dispozici nemáme. Náklady na právní zastoupení města i žadatele se pak v
případě prohry soudního sporu mohou pohybovat až ve výši 100.000 Kč - 200.000 Kč.

Podle vyhotoveného GP má nově oddělená zaužívaná část pozemku výměru 18 m2.

18 m2 x 680 Kč = 12.240 Kč (nabídka žadatele)
18 m2 x 2.000 Kč = 36.000 Kč (požadavek města)
rozdíl v kupní ceně v případě, že město uzná žadatelův nárok a přijme jeho nabídku a vyhne se soudnímu sporu
činí 23.760 Kč

Vyjádření odboru KH: s ohledem na veškerá odůvodnění (žadatelův oprávněný nárok, vyjádření právničky
města,  vysoké náklady na případný soudní  spor,  vysoká administrativní  zátěž s  ohledem na nepodstatný
finanční  rozdíl,  který je  řádně odůvodněn pro povinnost  města spravovat  majetek města s  péčí  řádného
hospodáře) doporučuje odbor KH souhlasit s prodejem zaužívané části pozemku o výměře 18 m2 za cenu 680
Kč/m2. 
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Pro informaci odbor KH dále sděluje, že ostatní žadatelé o narovnání vlastnických vztahů k přeploceným
částem pozemku v dané lokalitě, jimž byl prodej jednotlivých zaplocených částí schválen za kupní cenu 2.000
Kč/m2, nesplnili podmínky pro případné vydržení pozemku.

Vyjádření rady města: bude předloženo na jednání zastupitelstva města.

Žadatel: xxxxxxxxxxxxxxxxxxx, trvale bytem xxxxxxxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx (p. č. 2628/47)

Pozemek: p. č. 2628/102 o celkové výměře 2606 m2 ovocný sad v k. ú. Mnichovo Hradiště – zaužívaná část
pozemku o výměře cca 18 m2.

Návrh kupní ceny: 680 Kč/m2

Popis návrhu na odkup pozemku: V rámci kontroly pozemků v terénu bylo v lokalitě na Salabce zjištěno
přeplocení pozemků ve vlastnictví soukromých vlastníků do pozemku ve vlastnictví města p. č. 2628/102 v k. ú.
Mnichovo Hradiště. OKH oslovil jednotlivé vlastníky přeplocených částí pozemků ve věci narovnání tohoto
nesouladu. Poslední z vlastníků podal svou žádost dodatečně.

Tento vlastník/žadatel však nesouhlasí s kupní cenou ve výši 2.000 Kč/m2, kterou schválilo zastupitelstvo města
na svém jednání v červnu jako kupní cenu pro všechny vlastníky přeplocených částí pozemků. Výše ceny byla
odvozena od skutečnosti, že žadatelé zabrali městu část pozemku, který je územním plánem určený k zastavění
stavbou pro bydlení.  Žadatel  se  dále  ohrazuje  proti  výši  kupní  ceny i  proti  nároku města na narovnání
vlastnických vztahů. Žadatel používá termín vydržení pozemku.

Pro takové odůvodnění však není opodstatnění. Z kompetentních zdrojů je známo, že k přeplocení pozemků
došlo před lety  tehdejšími  původními  vlastníky zcela  úmyslně a  vědomě.  Někteří  současní  vlastníci  však
nemovitost koupili mnohem později již v přeploceném stavu a o této skutečnosti nebyli od tehdejších vlastníků
informováni. Jedním z nich je i žadatel. Vlastníkem nemovitosti se stal v roce 1999.

V minulosti se v lokalitě na Salabce podobné narovnávání vlastnických vztahů již řešilo. S ohledem na množství
vlastnických nesouladů týkající se majetku města jsou tyto nesoulady řešeny postupně tak, jak se k nim město
dostane. Stejně tak mohl i žadatel, jako vlastník pouze jedné nemovitosti, oslovit město s žádostí o narovnání
vlastnických vztahů. To neučinil.

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxx

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
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xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Vyjádření komise SM: komise doporučuje prodej části pozemku za cenu 2.000 Kč/m2.

Vyjádření rady města: rada města doporučuje narovnání vlastnických vztahů za cenu 2.000 Kč/m2.

Vyjádření FO: bez výhrad

Přílohy:
Příloha č. 1: situace_2628_102_Salabka_mik.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Kandráčová, Knobloch, Ing. Mareš, Mgr. Šeflová, Ing. Břicháček, Mgr. Lochman (viz
záznam: 0:16:10 - 0:29:20)

Knobloch předložil protinávrh usnesení - jeho protinávrh byl přijat.
"Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 2628/102 o výměře cca 18 m2 ovocný sad v k. ú.
Mnichovo Hradiště, dle zákresu, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, trvale bytem xxxxxxxxxxxxxx,
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, za cenu 2.000 Kč/m2. Pokud žadatel nebude s odkupem pozemku za stanovených
podmínek souhlasit, požaduje zastupitelstvo města vyklizení a předání předmětné části pozemku do
31.03.2024."

usnesení č. 132/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 2628/102 o výměře cca 18 m2 ovocný sad v k. ú.
Mnichovo  Hradiště,  dle  zákresu,  xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx,  trvale  bytem  xxxxxxxxxxxxxx,
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, za cenu 2.000 Kč/m2. Pokud žadatel nebude s odkupem pozemku za stanovených
podmínek  souhlasit,  požaduje  zastupitelstvo  města  vyklizení  a  předání  předmětné  části  pozemku  do
31.03.2024.

Z: vedoucí odboru KH
T: 31.03.2024

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. ../2023 - nehlasováno

Zastupitelstvo města nehlasováno prodej části pozemku p. č. 2628/102 o výměře cca 18 m2 ovocný sad v k. ú.
Mnichovo  Hradiště,  dle  zákresu,  xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx,  trvale  bytem  xxxxxxxxxxxxxx,
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx,  za  cenu  680  Kč/m2.

Z: vedoucí odboru KH
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T: 31.12.2024

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 0, Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání přišli: Bc. Edita Řezáčová
Během jednání odešli: Bc. Edita Řezáčová

7 - Převody nemovitostí - žádost o prodej části pozemku p. č. st. 118 v k. ú. Olšina - nové projednání -
předkládá: Zdeněk Sieber

Důvodová zpráva:

K níže uvedené žádosti zamítl katastrální úřad vklad návrhu smlouvy, neboť žadatel uvedl jako zájemce o koupi
pozemku pouze sebe. Následně vyhotovený geometrický plán však předmětnou požadovanou část pozemku
označil  jako nově vznikající  díl,  který se bude slučovat do pozemku ve vlastnictví  žadatele (podíl  4/5)  a
partnerky žadatele (podíl 1/5 - xxxxxxxxxxxxxxxxxxx, trvale bytem xxxxxxxxxxxxxxxxx, místní část xxxxxxxxx,
xxxxxxxxxxxxx). Pro řádné narovnání vlastnických vztahů žádáme zastupitelstvo města o nové projednání této
záležitosti a přijetí usnesení, kdy se vlastníky požadované části pozemku stanou oba podílový spoluvlastníci
pozemku, do kterého předmětná část pozemku bude sloučena.

Vyjádření rady města: rada města doporučuje narovnání vlastnických vztahů dle návrhu usnesení.

Žadatel: xxxxxxxxxxxxx, trvale bytem xxxxxxxxxxxxxxxxx, místní část xxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxx

Pozemek ve vlastnictví města: p. č. st. 118 o celkové výměře 112 m2 zastavěná plocha a nádvoří v k. ú. Olšina –
požadovaná část pozemku k narovnání vlastnických vztahů cca 9 m2.

Návrh kupní ceny: 500 Kč/m2

Popis návrhu na odkup pozemku: účelem podání žádosti je narovnání vlastnických vztahů. Předmětná část
pozemku je zaužívána žadatelem – nyní je využívána jako kompost na zahradě. Předmětná část pozemku
navazuje na budovu hasičárny na Olšině ve vlastnictví města, nicméně přístup k části pozemku je pouze přes
pozemek žadatele.  

Vyjádření OV: OV souhlasí

Vyjádření komise SM: komise doporučuje prodej části pozemku dle návrhu usnesení, tj. 700 Kč/m2.

Vyjádření FŠO: bez výhrad, souhlas s cenou dle komise SM

Přílohy:
Příloha č. 1: situace_pozemek_694_1_Olsina.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Kandráčová (viz záznam: 0:29:20 - 0:31:12)

usnesení č. 133/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. st. 118 o výměře cca 9 m2  zastavěná plocha a
nádvoří v k. ú. Olšina, dle zákresu, panu xxxxxxxxxxxxxxxx a paní xxxxxxxxxxxxxxxxxxx, oba trvale bytem
xxxxxxxxxxxxxxxxx, místní část xxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxx, za cenu 700 Kč/m2.

Z: vedoucí odboru KH
T: 31.03.2024
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Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

8 - Poskytnutí individuální dotace na rok 2024 pro KLUB Mn. Hradiště s.r.o - předkládá: Ing. Václav
Veselý

Důvodová zpráva:

KLUB MH, s.r.o. zaslal stejně jako každý rok městu žádost o poskytnutí individuální dotace na provoz na rok
2024. S dotací je každoročně počítáno v rozpočtu města. Na rok 2024 žádá KLUB částku 6.050.000 Kč.
Schválení dotace přísluší Zastupitelstvu města a bývá zpravidla schváleno na stejném jednání jako rozpočet
města. Dotace podléhá povinnosti vyúčtování do března následujícího roku.

Přílohy:
Příloha č. 1: zadost_o_dotaci_2024.pdf
Příloha č. 2: Verejnopravni_smlouva_Klub_MH_2024.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Veselý (viz záznam: 0:31:18 - 0:33:45)

usnesení č. 134/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo  města  schvaluje  poskytnutí  individuální  dotace  na  zajištění  provozu  ztrátových  zařízení  v
majetku města (kino, divadlo) a infocentra ve výši 6.050.000 Kč v roce 2024 organizaci Klub Mn. Hradiště
s.r.o.,  Masarykovo  nám.  299,  295  01  Mnichovo  Hradiště,  IČ  47549483,  a  zároveň  schvaluje  uzavření
veřejnoprávní smlouvy s příjemcem dotace dle přiloženého návrhu.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

9 - Žádost o mimořádný finanční dar MSK - předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Mnichovohradišťský sportovní klub, z.s., IČ 18621937, žádá Radu města a Zastupitelstvo města o poskytnutí
mimořádného finančního daru ve výši  200.000 Kč na rekonstrukci  a  opravy budov,  okolí  hřišť  a  zázemí
fotbalového stadionu v majetku MSK. Součástí žádosti je i příloha s výčtem oprav v areálu včetně celkové
vynaložené částky za období 2019-2023.

Na základě požadavku vedení města byla žádost přeposlána ještě finančnímu výboru a dotační komisi.

Vyjádření  FV:  Upravit  podmínky  DP  v  oblastech  podpory  a  maximální  výše  poskytované  dotace.  Výbor
nedoporučuje udělení daru na základě došlé žádosti.
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Dotační komise se nevyjádřila v dostatečném počtu členů.

Zastupitelstvo má ve své pravomoci schválit dar. Dar by však neměl být podmíněn využitím, jinak se jedná o
dotaci, která by měla být řešena dotačním programem. Dle jeho pravidel není možné vztahovat dotaci k akcím,
které byly uskutečněny v minulém roce - z tohoto důvodu tedy nelze.

Pro informaci jsou přiloženy částky dotací, které MSK získal od města za roky 2019-2022

Rok Typ Částka
2019 činnost 535.000,-

2019 jednorázová akce
- rodinný den 10.000,-

2020 činnost 560.000,-

2020
investice-
rekonstrukce
hřiště

1.191.000,-

2021 činnost 590.000,-
2022 činnost 670.000,-

2022
investice -
rekonstrukce
tribuny

109.651,-

2023 činnost 750.000,-

Návrh řešení: Po projednání v radě města je navrženo poskytnout Návratnou finanční výpomoc ve výši 200.000
Kč, s počátkem splácení v roce 2025 s výší čtvrtletní splátky ve výši 15.000 Kč, návrh smlouvy včetně
splátkového kalendáře je přílohou materiálu. Částka byla začleněna do rozpočtové změny č. 6/2023.

Přílohy:
Příloha č. 1: Zadost_o_financni_dar_MSK.pdf
Příloha č. 2: Prehled_investic_v_arealu_MSK.pdf
Příloha č. 3: MSK_navratna_vypomoc.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Plíhal, Knobloch, Mgr. Šeflová, Ing. Mareš (viz záznam: 0:33:50 - 0:41:30)
Ing. Knobloch konstatoval, že z důvodu střetu zájmů se zdrží hlasování.

usnesení č. 135/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje žádost Mnichovohradišťského sportovního klubu, z.s., IČ18621937, se sídlem
Klášterská 882, 295 01 Mnichovo Hradiště, na návratnou finanční výpomoc ve výši 200.000 Kč a schvaluje
Smlouvu o návratné finanční výpomoci.

Z: vedoucí FO
T: 20.12.2023

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 18 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová,
V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 1 (O. Knobloch)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.
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10 - Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 6/2023 - předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Obsahem návrhu změny rozpočtu 6/2023 je navýšení jak příjmů, tak výdajů.

V oblasti  příjmů je potřeba zohlednit věcné změny rozpočtu. S blížícím se koncem roku je potřeba začít
srovnávat daňové příjmy na skutečnost, jedná se především o daň z příjmu fyzických a právnických osob.
Daňové příjmy se v součtu zvyšují o 4.550.000 Kč.  Proti tomuto nárůstu byl snížen převod z Hospodářské
činnosti do rozpočtu o 5.000.000 Kč - vzhledem k výši plnění není potřeba. Zbytek úprav příjmů se týká
narovnání na skutečnost - především zohlednění darů a příjmů za ubytování uprchlíků.  Celkem dochází k
navýšení příjmů o 625.000 Kč.

Ve výdajové stránce rozpočtu je navrženo snížení celkových výdajů o 21.606.000,- Kč  v položkách viz. tabulka.

Navrženou změnou dochází ke snížení schodku rozpočtu o 22.291.000 Kč na celkový schodek 7.743.000 Kč.
Schodek  je  financován  ze  zůstatku  finančních  prostředků  z  roku  2022.  Plánovaný  zůstatek  finančních
prostředků na účtech města k 31.12.2023 činí 118.026.000 Kč. K této částce bude na konci roku připočtena
nevyčerpaná částka běžných a investičních výdajů, u běžných výdajů je předpokládaná úspora 20 mil. Kč, u
investičních výdajů 10 - 30 mil. Kč v závislosti na fakturaci investičních akcí v prosinci.

Přílohy:
Příloha č. 1: 6._RO_2023_final.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Veselý (viz záznam: 0:41:32 - 0:44:55)

usnesení č. 136/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu - rozpočtové opatření 6/2023 dle předloženého návrhu.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

11 - Návrh rozpočtu na rok 2024 - předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Zastupitelstvu města je k projednání předložen Návrh rozpočtu na rok 2024. Obsahem návrhu jsou zejména
příjmy a výdaje (běžné a investiční), ostatní peněžní operace (financování), rozpočty fondů, přehled o úvěrech,
závazné ukazatele rozpočtu. Plán hospodářské činnosti bude připraven k projednání v prvním čtvrtletí roku
2024.  V  rozpočtu  jsou  veškeré  provozní  výdaje  nutné  k  zabezpečení  chodu  města  (byly  projednány  při
projednávání  konečného  návrhu  rozpočtu  města  pro  tento  rok;  bylo  jednáno  s  jednotlivými  složkami,
organizacemi a orgány města, které chod města zabezpečují).

Rozpočet běžných výdajů se na rok 2024 je ovlivněn inflaci a plánovanou změnou odměňování zaměstnanců.
Při sestavování rozpočtu jsme se snažili šetřit, ale přitom drasticky běžné výdaje nesnižovat – to by následně
vedlo buď k omezování služeb poskytovaných pro občany nebo k zanedbávání oprav a údržby majetku města
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(komunikací,  budov,  mobiliáře apod.).  celkem dochází  k růstu běžných výdajů o 5 % oproti  upravenému
rozpočtu letošního roku.

Daňové příjmy vycházejí z daňové kalkulačky na rok 2024, v letošním roce vyšla po dlouhé době s předstihem a
bylo možné ji použít při návrhu sdílených daní. Bohužel na příští rok nemáme potvrzenou (písemné rozhodnutí)
žádnou investiční dotaci. Toto je řešeno v rámci kapitálových příjmů, kde jsou v darech uvedeny i některé
přislíbené dotace a dále je zde uveden výhled prodeje pozemků ve Veselé (ke kterému by došlo v případě
nepříznivého vývoje rozpočtu, jinak bude realizován až v roce 2025).

V rámci investic se pokračuje zejména ve výstavbě již rozdělaných velkých projektů - rekonstrukce Klubu a
následné dokončení náměstí, rekonstrukce ulice Víta Nejedlého, nástavba krčku ZŠ Sokolovská, modernizace
odborných učeben ZŠ Studentská, výměna světelných zdrojů atd. V investicích je realizace i menších akcí a
prostředky na připravenost budoucích akcí k realizaci (projektové přípravy, průzkumy, studie...).

Usnesení č. 1) stanovuje objem příjmů, výdajů, financování, rozpočty fondů, usn. č. 2) stanovuje kompetence
jednotlivých příkazců operací, usn. č. 3) stanovuje limity mzdových prostředků, usn. č. 4) schvaluje jmenovitě
příspěvky  příspěvkovým organizacím,  usn.  č.  5)  stanovuje  převody  do  fondů,  usn.  č.  6)  stavuje  objemy
finančních prostředků určených na dotace v rámci dotačních programů.

Usnesení č. 7) je doporučení zastupitelstvu, aby stanovilo radě města kompetence k provedení závěrečného
rozpočtového opatření za rok 2023 v omezeném rozsahu, bude-li to potřeba (navyšování příjmů, příjmů a
výdajů v závislosti na přiznání dotací a přesuny mezi paragrafy u běžných a investičních výdajů) – tedy jen v
takových případech, kdy se nemění saldo rozpočtu. Důvodem je skutečnost, že je obvykle potřeba udělat
rozpočtové  opatření  ještě  za  starý  rok  v  případě  přiznaných  dotací  či  přesunu  mezi  paragrafy  a  první
zastupitelstvo bývá obvykle po termínu pro zaslání výkazů o plnění rozpočtu.

Přílohy:
Příloha č. 1: Navrh_rozpoctu_na_rok_2024.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Veselý, Ing. Mareš (viz záznam: 0:45:00 - 0:59:34)

usnesení č. 137/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje a) rozpočet města na rok 2024 dle přiložených tabulek č. 1 - 6 materiálu Návrh
rozpočtu na rok 2024 takto:
     čisté příjmy rozpočtu …………….……  301.306.000 Kč
     čisté výdaje rozpočtu …………….……  359.978.000 Kč (z toho investiční 133.990.000 Kč)
     saldo rozpočtu – schodek ………….. – 58.672.000 Kč
     financování (ze zdrojů min. let) ….    58.672.000 Kč

b) závazné ukazatele rozpočtu na rok 2024 dle tabulky č. 7 materiálu.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 138/2023 - s t a n o v u j e
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Zastupitelstvo města stanovuje , že ve výdajové stránce rozpočtu na rok 2024 dle rozpisu rozpočtu dle tabulky
č. 2 nesmí být jednotlivými příkazci operací překročen jim stanovený objem provozních výdajů dle jednotlivých
paragrafů (v rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů kromě mzdových povoluje) a dle
rozpisu rozpočtu dle tab. 3 u investičních výdajů dle jednotlivých paragrafů a jmenovitých akcí (organizací)
schváleného rozpočtu roku 2024.

Z. vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 139/2023 - vymezuje

Zastupitelstvo města vymezuje na rok 2024 limity mzdových prostředků (bez ostatních osobních výdajů, soc. a
zdr.  pojištění)  pro  organizační  složky  města,  skupiny  zaměstnanců,  městskou  policii  a  městský  úřad
následovně:

Městský úřad Mnichovo Hradiště – limit mzdových prostředků 36.200.000 Kč
Městská policie Mnichovo Hradiště – limit mzdových prostředků 6.092.000 Kč
Městská knihovna Mnichovo Hradiště – limit mzdových prostředků 1.321.000 Kč
Městské muzeum Mnichovo Hradiště – limit mzdových prostředků 1.434.000 Kč
Sportovní hala BIOS – limit mzdových prostředků 515.000 Kč
Pracovní četa - limit mzdových prostředků 1.092.000 Kč

Pro zaměstnance z úřadu práce na veřejně prospěšné nebo obdobné práce a pracovníky v projektu MAP IV
(hrazeno v převážné míře z dotace) se limit mzdových prostředků nestanovuje.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 140/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje v rámci navrhovaného rozpočtu schválit v roce 2024 poskytnutí následujících
provozních příspěvků příspěvkovým organizacím města:

Základní škola Mn. Hradiště, Studentská 895 – příspěvek na provoz 6.875.000 Kč,
Základní škola Mn. Hradiště, Sokolovská 254 – příspěvek na provoz 6.443.000 Kč,
Mateřská škola města Mn. Hradiště, Mírová 683 – příspěvek na provoz 5.220.000 Kč,
Školní jídelna Mn. Hradiště, Studentská 895 – příspěvek na provoz 3.200.000 Kč.
Základní umělecká škola Mn. Hradiště, Palackého 38 - příspěvek na provoz 200.000 Kč

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
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Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 141/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje v roce 2024 převod finančních prostředků z rozpočtu do fondu pro poskytování
dotací – Dotační program – ve výši 3.700.000 Kč.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 142/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje v roce 2024 objem finančních prostředků určených k poskytování dotací:

v rámci fondu "Dotační program" ve výši 3.700.000 Kč,
v  rámci  „Programu  pro  poskytování  dotací  z  rozpočtu  města  Mnichovo  Hradiště  na  obnovu
nepamátkových objektů nacházejících se na území městské památkové zóny Mnichovo Hradiště" ve výši
300.000 Kč,
ostatní individuální dotace (pečovatelská služba, prevence pat. jevů, programy pro děti a rodiny s dětmi
apod.) do výše schváleného rozpočtu příslušného paragrafu.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 143/2023 - p o v ě ř u j e

Zastupitelstvo města pověřuje radu města provedením posledního rozpočtového opatření za rok 2023 (bude-li
to potřeba) v následujícím rozsahu:

snížení nebo zvýšení příjmů v případě dotací (obdržení mimořádné dotace nebo nepřijetí plánované
dotace),
navýšení příjmů i výdajů v případě přiznání dotací tak, že saldo rozpočtu se nezmění,
snížení nebo zvýšení běžných a investičních výdajů (včetně rozpočtů fondů) tak, že saldo rozpočtu se
nezmění.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
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Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

12 - Stanovení mimořádných odměn předsedům komisí rady, výborů zastupitelstva města, členům
rady a uvolněným zastupitelům - předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Zastupitelstvo města dne 10.12.2018 stanovilo způsob, jakým budou odměňováni veřejní funkcionáři za výkon
svých funkcí mimořádnými odměnami. V usnesení ZaMě č. 146 z roku 2018 je uvedeno, že o mimořádných
odměnách bude zastupitelstvo města rozhodovat jednou ročně a to ve druhé polovině kalendářního roku.
Schválení mimořádný odměn je v kompetenci zastupitelstva města.

Dle § 76 Zákona o obcích
(1) Členovi zastupitelstva obce může obec poskytnout mimořádnou odměnu za splnění mimořádných nebo
zvláště významných úkolů obce.
(2) Souhrnná výše mimořádných odměn poskytnutých v kalendářním roce uvolněnému členovi zastupitelstva
obce nesmí být vyšší než dvojnásobek nejvyšší odměny, která mu v průběhu tohoto kalendářního roku náležela
za výkon jím zastávaných funkcí za měsíc.
(3) Souhrnná výše mimořádných odměn poskytnutých v kalendářním roce neuvolněnému členovi zastupitelstva
obce nesmí být vyšší než dvojnásobek maximální výše odměny, kterou za výkon jím zastávané funkce nebo v
souhrnu za výkon jím zastávaných funkcí za měsíc stanoví zákon a prováděcí právní předpis.
(4) Návrh na poskytnutí mimořádné odměny členovi zastupitelstva obce musí být uveden jako samostatný bod
navrženého programu připravovaného zasedání zastupitelstva obce.
(5) Návrh na poskytnutí mimořádné odměny členovi zastupitelstva obce musí být odůvodněn a projednán jako
samostatný bod programu jednání zastupitelstva obce. Důvod poskytnutí mimořádné odměny musí být uveden
v usnesení zastupitelstva obce, kterým byla mimořádná odměna poskytnuta.

Přílohy:
Příloha č. 1: MD_k_aktualnim_zmenam_v_oblasti_odmenovani_clenu_zastupitelstev_USC_k_01_01_2023.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Veselý, Ing. Mareš, PhDr. Sosnovcová, Mgr. Lochman (viz záznam: 0:59:40 - 1:12:28)
PhDr. Sosnovcová - navrhla Ing. Marešovi a Ing. Plíhalovi - odměnu dvou měsíčních platů. - bylo schváleno

usnesení č. 144/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje peněžité odměny fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva města, za
výkon funkce člena komise rady města (předsedy komise), dle § 84 odst. 2 písm. v) zák. č. 128/2000 Sb., o
obcích, ve znění pozdějších předpisů, takto:

Jiří Hozman - ve výši 8.000 Kč za aktivní vedení jednání při zasedání dotační komise a sestavování
návrhu na rozdělování  dotací  zájmovým spolkům a sportovním organizacím;  za součinnost  i  mimo
plánovaná zasedání komise,
Arnošt Vajzr st. - ve výši 9.500 Kč za reprezentaci města při vítání občánků; aktivní účast při předávání
dárkových balíčků a gratulací občanům města při jejich životních jubileích,
Arnošt Vajzr ml. – ve výši 5.000 Kč za vedení komise správy majetku,
Alena Ševců – ve výši 8.000 Kč za aktivní vedení komise pro životní prostředí včetně organizace
tematického výjezdu do Kryštofova údolí a zapojení se do připomínkování LHP a strategického plánu ve
věcech životního prostředí,

a dále

peněžitou odměnu ve výši 8.000 Kč JUDr. Josefu Forstovi za výkon funkce přísedícího u Okresního soudu v
Mladé Boleslavi.
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Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 145/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje mimořádné odměny neuvolněným členům zastupitelstva za výkon funkce člena
výboru zastupitelstva (předsedy výboru) dle § 76 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů,
takto:

Jaroslav Trpkoš – ve výši 9.000 Kč za vedení kontrolního výboru a aktivní součinnost při kontrole
vyúčtování dotací z Dotačního programu města a při kontrole plnění usnesení zastupitelstva a rady
města,
Ing. Karel Maděra -  ve výši 9.000 Kč za vedení finančního výboru a aktivní účast při dohadovacím
řízení přípravy rozpočtu na rok 2024.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 146/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje mimořádné odměny neuvolněným členům zastupitelstva - členům rady města -
dle § 76 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, takto:

Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D. - 2.  místostarosta - ve výši 42.998 Kč (jednonásobek max. možného
měsíčního platu) za splnění zvláště významných úkolů při  vyjednávání dotačních příležitostí  města,
spolupráci se Středočeským krajem na opravách komunikací v katastru města, spolupráci při přípravě
investičních akcí  (rekonstrukce budovy Klubu či  příprava lávky přes D10 a lávky přes Jizeru)  a v
neposlední řadě jednání s investory a nadstandartní přenos informací z vyšších územněsprávních celků,
Ondřej Knobloch - ve výši 19.000 Kč za odpovědný výkon funkce pověřeného zastupitele pro obecní
policii, spolupráci s velitelem městské policie, ale i Policie ČR a aktivní přístup k řešení rozličných
problémů v terénu města a upozorňování na ně, přípravu společensko-kulturní akce 70 Let LIAZu v MH,
František Ouředník - ve výši 19.000 Kč za odpovědné vedení bytové komise,
Mgr. Vendula Šeflová - ve výši 19.000 Kč za odpovědné vedení komise pro sociální záležitosti, zájem o
sociální problematiku a účast v komisi na přerozdělování dotací do sociálních služeb,
Mgr. Jiří Bína - ve výši 19.000 Kč za svědomité plnění povinností radního a členství v komisích,

a uvolněnému členu zastupitelstva –

Ing. Janu Marešovi,  1. místostarostovi ve výši 140.140 Kč (dvojnásobek max. možného měsíčního
platu) za spolupráci na průběhu a přípravách investičních akcích (revitalizace náměstí,  revitalizace
sídliště Jaselská – ČSLA, či rekonstrukce sportoviště ve Veselé), dotačním řízením, za splnění zvláště
významných  úkolů  města  –  řešení  energetiky,  spolupráci  na  zadání  energetického  auditu  města,
supervizi  nad  odpadovým  hospodářstvím  města,  zastupováním  města  v  DSO  EKOD,  kontrolu  a
spolupráci  s  IDSK  při  zajištění  veřejné  dopravní  obslužnosti  města,  koordinaci  JSDH  města  či
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pokračování  řešení  uprchlické situace vzniklé  konfliktem na Ukrajině –  hotel  Hrozen,  za  účast  na
komisích rady a předsednictví výboru pro rozvoj a územní plánování,
Ing. Jiřímu Plíhalovi, starostovi ve výši 159.252 Kč (dvojnásobek max. možného měsíčního platu) za
splnění zvláště významných úkolů města – spolupráci při přípravě investičních akcích (rekonstrukce
budovy Klubu, lávek přes D10 a Jizeru, rozšíření kapacit škol), aktivní účast při jednání s potenciálními
investory na katastru města, spolupráce na přípravě společensko-kulturní akce 70 Let LIAZu v MH,
oslovování dárců a sponzorů.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 16 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, T. Nohýnková, F. Ouředník, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0,
Zdrželo se: 3 (O. Lochman, J. Mareš, J. Plíhal)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 147/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje mimořádné odměny neuvolněným členům zastupitelstva za výkon funkce člena
komise rady města (předsedy komise) – dle § 76 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů,
takto:

Aleš Janatka -  ve výši 9.000 Kč za aktivní vedení komise pro dopravu a bezpečnost, vstřícný přístup k
řešení dopravní a bezpečnostní problematiky s občany města,
PhDr. Lenka Sosnovcová – ve výši 9.500 Kč za vedení Komise pro vzdělání, sport a zájmovou činnost v
roce 2023, za aktivní přístup k oblasti školství a vzdělávání, účast v porotě architektonické soutěže na
dostavbu školy a sportovní haly, či podílení se na dopracování koncepce školství.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 17 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, O. Knobloch, O.
Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, V. Šeflová),
Proti: 0, Zdrželo se: 2 (A. Janatka, L. Sosnovcová)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

13 - Smlouva o spolupráci na projektu „Cyklostezka Greenway Jizera, úsek Loukov, hranice kraje –
Bakov nad Jizerou“ - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.

Důvodová zpráva:

Na základě dohody se Středočeským krajem předkládáme zastupitelstvu města ke schválení  Smlouvu o
spolupráci  na projektu „Cyklostezka Greenway Jizera,  úsek Loukov,  hranice kraje –  Bakov nad
Jizerou“. Předmětem smlouvy je především převzetí investorství úseku „Cyklostezka Greenway Jizera, úsek jez
Haškov – pískovna Veselá“ ze strany kraje.

Přípravu akce vede město Mnichovo Hradiště, příprava probíhá ve spolupráci se společností Industrial Park
Mnichovo Hradiště a.s. (majitel většiny pozemků, zadavatel projektové dokumentace a spoluinvestor akce). V
současné chvíli máme zpracovanou projektovou dokumentaci ve stupni DUSP zajišťujeme vyjádření dotčených
orgánů k žádosti o vydání společného územního rozhodnutí a stavebního povolení.

Se společností  Industrial  Park Mnichovo Hradiště a.s.,  máme dohodu na nefinančním plnění (financování
projektové přípravy a inženýrské činnosti, hrubé terénní úpravy a výstavba opěrné zdi na jejich pozemku) a
finančním příspěvku na stavbu cyklostezky. Po odečtení nákladů na projektovou přípravu a inženýrskou činnost
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by toto nefinanční a finanční plnění mělo dosáhnout cca 3 mil. Kč.

Parametry cyklostezky jsou následující:

stezka pro chodce a cyklisty v délce 587 metrů
součástí stavby je gabionová opěrná zeď délky 49 metrů, max. výšky 3 metry
součástí stavby je spřažená ocelobetonová konstrukce lávky o délce mostovky 20 metrů
celkové odhadované náklady jsou cca 12 mil. Kč vč. DPH

Středočeský kraj  počítá s  financováním stavby v roce 2024 z prostředků IROP přes ITI  Mladá Boleslav.
Předpokládáme, že stavba bude projekčně připravena, povolena a budou vypořádány vlastnické poměry do
začátku roku 2024. Po převzetí investorství k akci Středočeským krajem budeme i nadále pomáhat při jednání
s místními dotčenými orgány, popř. i zajišťovat spolufinancování akce apod.

Vyjádření FO: bez výhrad, při samotném procesu předávání bychom se rádi účastnili případných jednání kvůli
tomu, aby byl proces převodu správně zachycen v účetnictví.

Přílohy:
Příloha č. 1: Smlouva_o_spolupraci_na_projektu_Cyklostezka_GWJ_ORP_MH.pdf
Příloha č. 2: Pril.3_Prehledna_situace_stavby_Cyklostezka_GW_Jizera_ORP_MH.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Mgr. Lochman, Ing. Břicháček (viz záznam: 1:12:34 - 1:17:48)

usnesení č. 148/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o spolupráci na projektu „Cyklostezka Greenway Jizera, úsek Loukov,
hranice kraje – Bakov nad Jizerou“ se Středočeským krajem se sídlem Zborovská 81/11, 150 21 Praha 5 -
Smíchov, IČ: 70891095.

Z: vedoucí odboru investic
T: 31.12.2023 (podpis smlouvy starostou)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

14 - Aktualizace Dotačního programu města pro rok 2024 - předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

V roce 2015 byl pro potřeby rozdělování dotací pro sportovní a zájmové organizace zřízen dotační fond
a dotační program města MH.

Poslední aktualizace DP byla provedena v prosinci 2021, kdy byla zvýšena částka pro dar na 10.000 Kč. 

Letošní aktualizace zahrnuje zvedení nové oblasti pro získání dotační podpory - D) Životní prostředí. Majitelé
nemovitostí, které odvádějí ze svých nepropustných ploch dešťovou vodu do jednotné stokové sítě, budou moct
zažádat o dotaci na úpravu potrubí, ploch nebo střech, tak aby ji nenávratně odvedli mimo jednotnou stokovou
síť. Na každý m2 takové plochy budou moct získat podporu až 200 Kč (max. však 20.000 Kč). Žádost bude
podávána jako žádost na investici. Tato osa dotačního programu je podporována VaK MB, který jako majitel a
správce kanalizace usiluje o co největší  odklonění dešťových vod mimo jednotnou stokovou síť  z  důvodu
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ekologických i ekonomických. Blíží se totiž doba, kdy se bude platit za vypouštění nepřečištěných vod do
recipientů, čemuž se stává právě při větších deštích, přepadem vody na odlehčovacích komorách.

Další změnou je zrušení max. podpory pro žádosti na činnost, kde je výše dotace nově omezena pouze 50%
spoluúčastí. Toto opatření umožní více podpořit majitele nemovitostí určených ke sportování a to zejména
jejich náklady na běžný provoz (energie, oprávky a.p.), které v posledních letech neuvěřitelně rostou.

Přílohy:
Příloha č. 1: Dotacni_program_2024b.pdf
Příloha č. 2: Hodnotici_kriteria_2024b.pdf
Příloha č. 3: formular_vyuctovani_24.xlsx
Příloha č. 4: formular_zadosti_investice_24.xlsx
Příloha č. 5: formular_zadosti_cinnost_24.xlsx
Příloha č. 6: formular_zadosti_projekt_24.xlsx
Příloha č. 7: Smlouva_o_dotaci_na_CINNOST_2024.docx
Příloha č. 8: Smlouva_o_dotaci_na_PROJEKT_org.docx
Příloha č. 9: Smlouva_o_dotaci_na_INVESTICI_2024.docx
Příloha č. 10: Smlouva_o_dotaci_na_INVESTICI_ZP_2024.docx
Příloha č. 11: Dary_formular_mesto_darce.doc

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Mareš (viz záznam: 1:17:55 - 1:24:19)

usnesení č. 149/2023 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo  města  schvaluje  aktualizaci  Dotačního  programu  Města  Mnichovo  Hradiště  vydaného
zastupitelstvem usnesením č. 151102/ZM/101 dne 02.11.2015 a aktualizovaného usnesením č. 161107/ZM/122
dne 07.11.2016,  usnesením č. 171106/ZM/101 ze dne 06.11.2017 a usnesením č.151/2021 ze dne 13.12.2021
dle návrhu v předloženém znění.

Z: místostarosta města
T: 15.12.2023 (vyvěšení na webu města)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

15 - Žádost o uzavření Dohody o společném školském obvodu - předkládají: Bc. Klára Karáskova,
Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Obec Březina se na město Mnichovo Hradiště, stejně jako letos na jaře a v minulých letech, obrací s žádostí o
uzavření Dohody o společném školském obvodu pro zajištění povinného školního vzdělávání dětí s trvalým
pobytem v Březině. Březina zřizuje mateřskou školku, ale nemá zřízenou základní školu. Školský zákon ukládá
obcím zajistit dětem s trvalým bydlištěm v obci předškolní i školní povinné vzdělávání, a to tak, že buď zřídí
školu nebo uzavře dohodu o společném školském obvodu s obcí, která školu má. Březina chce v případě
uzavření dohody splnit svou povinnost ze zákona. V současné době (od r. 2007) máme uzavřenou dohodu s obcí
Mohelnice nad Jizerou.

Oslovená obec může, ale nemusí,  žádosti  vyhovět.  Město Mnichovo Hradiště několik let po sobě řeší při
zápisech do 1. tříd možnou kapacitu a naplněnost tříd. Poslední roky obvykle otvíráme 5 prvních tříd (v obou
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školách dohromady). Stejně tak tomu je i v letošním školním roce. Při požadavku pedagogů na max. počet dětí
ve třídě 24 - 26 je možné přijmout 120 - 130 dětí. Dětí z Mnichova Hradiště máme obvykle kolem 110 a do plné
kapacity přijímáme i děti z okolních obcí (i  bez uzavřené dohody). I  v tomto školním roce 2023/2024 se
podařilo umístit všechny děti (včetně dětí z okolních obcí - tedy i z obce Březina). S ohledem na plánované
investiční  akce  na  školách,  a  s  tím  spojená  potřeba  technického  zázemí  stavby,  nedoporučuje  školský
pracovník, FO ani ředitelé dohodu uzavřít.

O případném uzavření dohody musí rozhodnout obě zastupitelstva, následně dojde ještě ke schválené příslušné
obecně závazné vyhlášky o společném školském obvodu.

Přílohy:
Příloha č. 1: Zadost_o_uzavreni_SO_Mnichovo_Hradiste.pdf

Diskuze: Ing. Mareš (viz záznam: 1:24:28 - 1:26:37)

usnesení č. 150/2023 - n e s o u h l a s í

Zastupitelstvo města nesouhlasí s uzavřením Dohody o společném školském obvodu s obcí Březina, Březina 82,
294 11 Loukov, IČ 00509329.

Z: vedoucí odboru SVZ
T: ihned (informovat obec Březina)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

16 - Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství - předkládá:
Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Platná obecně závazná vyhláška č.  2/2020, o stanovení systému shromažďování,  sběru, přepravy,  třídění,
využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území města Mnichova
Hradiště schválená usnesením zastupitelstva č. 146/2020 dne 16.12.2020, již neodpovídá současné situaci a
novému zákonu o odpadech č. 541/2020 Sb. Proto byl v souladu s metodickými pokyny Ministerstva vnitra
zpracován návrh aktualizované vyhlášky, byly doplněny nové druhy odpadu, zapojení podnikatelů do systému a
sběr tříděného odpadu door to door.

Návrh byl předběžně konzultován telefonicky s Ministerstvem vnitra, povinnost vyhlášku MV předkládat před
schválením zastupitelstvem již odpadla. Přílohou vyhlášky je i seznam sběrných míst.

Přílohy:
Příloha č. 1: OZV_o_stanoveni_obecniho_systemu_odpadoveho_hospodarstvi_2024.pdf
Příloha č. 2: Priloha_c._1_Prehled_sbernych_mist.pdf
Příloha č. 3: OZV_2.2020_o_nakladani_s_odpady.pdf
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Diskuze: Ing. Mareš (viz záznam: 1:26:40 - 1:31:03)

usnesení č. 151/2023 - v y d á v á

Zastupitelstvo  města  vydává  obecně  závaznou  vyhlášku  o  stanovení  obecního  systému  odpadového
hospodářství v předloženém znění.

Z: místostarosta města
T: 14.12.2023 (zveřejnění ve Sbírce právních předpisů územních samosprávných celků a některých správních
úřadů)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

17 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
(legislativní úpravy a výše poplatku za odpady od 01.01.2024) - předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Z důvodu plánované změny zákona o místních poplatcích byly provedeny revize stávajících vyhlášek. K diskuzi
je předložen návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.
Vyhláška musí být schválena na prosincovém jednání zastupitelstva, aby mohla platit od 01.01.2024.

Základem návrhu je aktualizovaný vzor zpracovaný ministerstvem vnitra a předešlá vyhláška města.

Podstatné k diskuzi je:

částka  -  navýšení  na  900 Kč/poplatník/rok  (maximum je  1.200 Kč,  vyhláška  už  nemusí  obsahovat1.
propočet nákladů), navýšení 60 Kč pokrývá rostoucí náklady díky snížení hranice třídící slevy o dalších
10 Kg/obč. a rok, zvyšování skládkovacího poplatku z 1.000 Kč/t na 1.250 Kč/t  a hlavně zvýšení DPH za
svoz z 15% na 21%
osvobození - ve vyhlášce je v čl. 7 odst. 1) definován okruh osvobozovaných osob ze zákona o místních2.
poplatcích, město může stanovit i další osvobození - pozor, nesmí být diskriminační, 2) na základě věku -
osoby, které v předmětném roce dovrší 80. roku věku - doplněn text "a více"
úlevy - další úlevy nejsou navrhovány z důvodu obtížné administrace3.

Plánovaný výnos z poplatku pokrývá cca 40 % nákladů na odpadové hospodářství města. Dalších cca 10 %
pokrývá příjem od EKOMU. 

Namísto místního poplatku za systém OH (současný poplatek "na hlavu") je možné vybírat poplatek za likvidaci
odpadu z nemovitosti, který je více motivační pro podporu třídění, ale výrazně náročnější na administraci.
Proto zůstáváme u poplatku na hlavu.

Přílohy:
Příloha č. 1: MP_odpady_od_1.1.24.pdf
Příloha č. 2: Odpadove_hospodarstvi_v_absolutnich_cislech.pdf
Příloha č. 3: Odpadove_hospodarstvi_v_relativnich_cislech.pdf

Diskuze: Ing. Mareš, Ing. Plíhal (viz záznam: 1:31:05 - 1:37:38)
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usnesení č. 152/2023 - v y d á v á

Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadového
hospodářství v předloženém znění. Vyhláška stanoví výši místního poplatku za odpady v roce 2024 ve výši 900
Kč na poplatníka.

Z: vedoucí FO
T: 15.12.2023 (zveřejnění na úřední desce a ve Sbírce právních předpisů územních samosprávných celků a
některých správních úřadů)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

18 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů (legislativní úpravy od 01.01.2024) -
předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Z důvodu plánované změny zákona o místních poplatcích je zastupitelstvu města předložena ke schválení
obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů. Ve vyhlášce dochází pouze k zapracování legislativních
změn, jiné změny nejsou navrhovány. Základem návrhu je aktualizovaný vzor zpracovaný ministerstvem vnitra
a předešlá vyhláška města.

Přílohy:
Příloha č. 1: MP_ze_psu_od_1.1.24.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Veselý (viz záznam: 1:37:44 - 1:39:54)
Odchod Mgr. Šeflové v 18:41 - 18 členů zastupitelstva

usnesení č. 153/2023 - v y d á v á

Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů v předloženém znění.

Z: vedoucí FO
T: 15.12.2023 (zveřejnění na úřední desce a ve Sbírce právních předpisů územních samosprávných celků a
některých správních úřadů)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 18 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání odešli: Mgr. Vendula Šeflová

19 - Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství (legislativní
úpravy a úprava sazeb od 01.01.2024) - předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Z důvodu plánované změny zákona o místních poplatcích byly provedeny revize stávajících vyhlášek. K diskuzi
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je předložen návrh obecně závazné vyhlášky za užívání veřejného prostranství.

Základem návrhu je aktualizovaný vzor zpracovaný ministerstvem vnitra a předešlá vyhláška města.

V rámci revize vyhlášky byla prověřena četnost výskytu a výběr za jednotlivé sazby dle vyhlášky. Na základě
tohoto rozboru je doporučeno některé sazby upravit. Jedná se o:

sazbu za umístění dočasných staveb sloužících pro poskytování prodeje - je navrženo sloučit se sazbou
za umístění zařízení sloužících pro poskytování prodeje;
sazbu za vyhrazení trvalého parkovacího místa - je navrženo ponechat pouze v paušálních sazbách

Přílohy:
Příloha č. 1: MP_ver.prostranstvi_od_1.1.24.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Veselý (viz záznam: 1:39:57 - 1:42:16)

usnesení č. 154/2023 - v y d á v á

Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku za užívání veřejného prostranství v předloženém znění.

Z: vedoucí FO
T: 15.12.2023 (zveřejnění na úřední desce a ve Sbírce právních předpisů územních samosprávných celků a
některých správních úřadů)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 18 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání odešli: Mgr. Vendula Šeflová

20 - Proč Hradiště potřebuje novou knihovnu - předkládá: Jana Jedličková

Důvodová zpráva:

Vedoucí městské knihovny Jana Jedličková vysvětlí neutěšený stav současných prostor knihovny a představí
možnost řešení s využitím čerpání dotací.

Diskuze: Ing. Plíhal, Jedličková, PhDr. Sosnovcová, Ing. Břicháček, Ing. Mareš, Mgr. Šeflová, Bc. Řezáčová,
Knobloch, Mgr. Lochman (viz záznam: 1:42:19 - 2:03:54)

Příchod Mgr. Šeflové v 18:56 - 19 členů zastupitelstva města

usnesení č. 155/2023 - podporuje

Zastupitelstvo  města  podporuje  nutnost  řešení  současných  nevyhovujících  prostor  knihovny  a  využití
nabízených dotací.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O.
Knobloch, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
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Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání přišli: Mgr. Vendula Šeflová
Během jednání odešli: Mgr. Vendula Šeflová

21 - Udělení ceny města Mnichovo Hradiště za rok 2023 - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Na základě Pravidel města Mnichovo Hradiště o zřízení a udílení Ceny města Mnichovo Hradiště a Ceny města
Mnichovo Hradiště pro mládež stanovila Kancelář vedoucího úřadu MěÚ Mnichovo Hradiště uzávěrku příjmu
nominací na 30.11.2023 v 15:00 hodin.  K tomuto termínu se sešly 4 nominace, všechny v kategorii  „Za
celoživotní přínos pro město“. Vzhledem k tomu, že některé nominace se týkaly též osoby, celkem bude
hlasováno o udělení ceny města pro dvě osobnosti.

Pro hlasování o udělení cen navrhujeme následující postup: Hlasování zastupitelů bude tajné a elektronické. O
každém nominovaném kandidátovi bude hlasováno jednotlivým usnesením. Tento způsob byl zvolen zejména z
důvodu uchování důstojnosti  a osobnostních práv kandidátů, resp. těch, kteří by volbou nebyli  potvrzeni.
Dalším důvodem je moment překvapení při oficiálním předávání cen. Každý nominovaný kandidát je označen
číslem. S konkrétními jmény jsou seznámeni pouze zastupitelé a odpovědní pracovníci městského úřadu. Každý
zastupitel může hlasovat pro každého nominovaného. Oceněn bude ten kandidát, který získá nadpoloviční
většinu hlasů přítomných zastupitelů.

Přílohy:
Příloha č. 1: Pravidla_pro_udelovani_Ceny_mesta.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal (viz záznam: 2:04:15 - 2:09:11)

usnesení č. ../2023 - N E P Ř I J A L O  u s n e s e n í

Zastupitelstvo města usnesení nebylo přijato Cenu města Mnichovo Hradiště za rok 2023 nominaci č. 1 v
kategorii „Za celoživotní přínos pro město“ dle přílohy.

Z: tajemnice MěÚ
T: 04.03.2024

Usnesení bylo: NEPŘIJATO

Hlasování: Pro: 0, Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 156/2023 - u d ě l u j e

Zastupitelstvo města uděluje Cenu města Mnichovo Hradiště za rok 2023 nominaci  č.  2 v kategorii  „Za
celoživotní přínos pro město“ dle přílohy.

Z: tajemnice MěÚ
T: 04.03.2024

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.
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22 - Různé - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Bod pro operativní projednávání aktuálních záležitostí, které nemohly být připraveny v řádném termínu. 

Diskuze: (viz záznam: 2:09:20 - 2:13:34)
Odchod Mgr. Lochman v 19:13 - přítomno 18 členů ZaMě

Ing. Plíhal, Ing. Mareš - informovali o Lávce přes Jizeru, Lávce přes D10 na Horku
Ing. Plíhal poděkoval za provedenou práci v roce 2023.
Ing. Plíhal - další zastupitelstvo v novém roce bude 19.02.2024.

23 - Interpelace občanů - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Podle jednacího řádu ZaMě musí být nejpozději v 19:00 hod. umožněno občanům města vystoupit na jednání
ZaMě (interpelace).

Diskuze: Dotazy nebyly.

 
Ing. Jiří Plíhal
starosta
 

Ing. Jan Mareš
místostarosta

 
František Ouředník
ověřovatel
 

Bc. Edita Řezáčová
ověřovatel

 
 

Seznam všech příloh (č. bodu/č. přílohy):
3/1 - Pozvanka_zasedani_6.pdf
4/1 - Prehled.pdf
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